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PROTOKOŁ Nr L/2014  

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 28 marca 2014r.  

 

Pan Przewodniczący dokonał otwarcia  pięćdziesiątych  w bieżącej kadencji obrad 

sesji Rady Miejskiej.  

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział 

bierze 15 radnych. 

 

Powitał sołtysów, w tym nowowybraną Panią sołtys sołectwa Piasek Panią Danutę 

Czmoch  , oraz   wszystkich obecnych na obradach.  

  

Pkt 2. 

  

 Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś z radnych ma  jakieś uwagi 

bądź propozycje do otrzymanego porządku obrad. 

Radni uwag nie wnieśli, więc Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek 

obrad: 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu   XLIX  Sesji  

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej  

6. Zapytania i interpelacje radnych. 

7. Ocena funkcjonowania Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2013r. 

    - odczytanie protokołu kontroli Komisji Rewizyjnej w jednostce. 

8.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały Nr XXIX/258/2012 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 15 listopada 

2012r. w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz określenia inkasentów 

i stawek za inkaso podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego, 

b) przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Stąporków na lata 2014-

2024, 

c) ustalenia regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności publicznej, stadionu 

miejskiego przy ul. Marszałka Józefa Piłsudskiego 110 w Stąporkowie, 

d) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Stąporków w 2014 roku. 

e) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami oraz prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, 

f) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Publicznego Przedszkola w Stąporkowie, 

g) likwidacji Punktu Przedszkolnego przy Publicznym Przedszkolu w Stąporkowie, 

h) likwidacji Punktu Przedszkolnego w Odrowążu, 

i) sprzedaży nieruchomości położonej w Stąporkowie stanowiącej własność Gminy 

Stąporków, 

j) sprzedaży nieruchomości położonej w Niekłaniu Wielkim stanowiącej własność Gminy 

Stąporków, 

k) ustalania trybu udzielania dotacji oraz zakresu i trybu kontroli prawidłowości ich 

wykorzystania dla niepublicznych szkół i przedszkoli oraz innych form wychowania 
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przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne lub inne niż jednostki samorządu 

terytorialnego, 

l) sprzedaży nieruchomości położonej w Draczowie stanowiącej własność Gminy Stąporków. 

ł) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2014 – 2023, 

m) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2014 rok 

n) wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2015 roku, (dwa projekty) 

o)zmiany załącznika Nr 1 do uchwały Nr XXXV/302/2013 Rady Miejskiej w Stąporkowie z 

dnia 27 marca 2013r. w sprawie określenia przystanków  komunikacyjnych na terenie 

gminy Stąporków, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina  Stąporków oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

p) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Uzależnień na rok 2014. 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

10. Sprawy różne. 

            11. Zamknięcie obrad sesji     

  

W głosowaniu jawnym  porządek obrad dzisiejszej sesji został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie. 

 

Pkt 3. 

  

W głosowaniu jawnym protokoł z XLIX sesji  został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie. 

 

Pkt 4. 

 Informację o działalności międzysesyjnej odczytał Pan Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej, radny Krzysztof Chrzan. 

Ponadto Pan Wiceprzewodniczący odczytał dwie Uchwały RIO w Kielcach: 

- w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Stąporków, 

- w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w uchwale 

budżetowej Miasta i gminy Stąporków na 2014 rok. 

( uchwały w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 

Pkt 5. 

 

 Informację o działalności międzysesyjnej odczytała   Burmistrz Stąporkowa. Pani 

Dorota Łukomska 

 

 Pkt 6. 
 W punkcie tym radni  zadawanie pytania i zgłaszali interpelacje: 

Radny Dariusz Młodawski złożył na piśmie trzy interpelacje: 

- w sprawie przygotowania projektu uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa, 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowaniem 

odpadami komunalnymi, ( Interpelacja w załączeniu do protokołu), 

- w sprawie wyegzekwowania usunięcia odpadów pocmentarnych, które zostały 

składowane w lesie w miejscowości Błaszków, ( Interpelacja w załączeniu do protokołu), 

- w sprawie usunięcia z przystanków gminnych haseł ksenofobicznych, rasistowskich oraz 

propagujących nazizm. ( Interpelacja w załączeniu do protokołu), 
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Ponadto radny poprosił o solidne podejście do sprawy sprzątania miasta, ponieważ na 

chodnikach znajduje się dużo piachu po zimie. 

 

Radny Edward Mazur – zgłosił interpelację w sprawie wycięcia drzew znajdujących się w 

pasie drogowym przy ul. Staszica w stronę zalewu i wybudowanie tam chodnika. Obecny 

stan zagraża zarówno zmotoryzowanym jak i pieszym. Jako środki na ten cel wskazuje 

pozostałe po budowie drogi w Czarnieckiej Górze ok. 20 tys. oraz w Lutej 40 tys. 

 

Radny Zbigniew Wiśniewski – jakiś czas składał wniosek, który wie, że nie będzie 

zrealizowany ze względu na brak środków finansowych. Chodzi mianowicie o 

wybudowanie szaletu miejskiego. Należy więc zastanowić się nad ustawieniem tojtoi tak 

jak jest to na placu targowym. 

Radny Marcin Kołodziejczyk – Spytał, czy mamy jakąś informację na temat wykupu 

mieszkań przy przychodni zdrowia w Błaszkowie. 

Druga sprawa, to Pani sołtys z Błaszkowa złożyła pismo w sprawie zajęcia się sprawą 

wycięcia i przycięcia drzew przy posesjach w Błaszkowie Nr 111 i 112. Trzy drzewa są 

wyschnięte i zagrażają linii energetycznej, posesjom. Z tego co wie ochrona środowiska z 

urzędu wysłała pismo do Zakł. Energetycznego w Skarżysku i nie ma żadnego odzewu. 

Dlatego prosi o ponowne poruszenie sprawy. 

Pan Przewodniczący RM Jacek Kołodziej – złożył interpelację w sprawie pisma, które 

złożyli rodzice, których dzieci uczęszczają do szkoły w Niekłaniu Wielkim. Proponuje, 

aby z tych pieniędzy które pozostaną z przetargów wyasygnować potrzebną kwotę i 

przeznaczyć na dowóz dzieci, które mieszkają bliżej niż 3 km. od szkoły. Pan 

Przewodniczący odczytał pismo rodziców. Stanowi ono załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Pkt 7. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w punkcie tym mamy „Ocenę 

funkcjonowania Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2013r.” 

W tej jednostce w dniu 18 marca Zespół kontrolny składający się z radnych 

pracujących w Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej wyznaczony przez 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w składzie Sławomir Dąbrowski -  

Kierownik Zespołu, Marian Domagała – członek i Marcin Kołodziejczyk – 

członek, dokonał kontroli. 

Poprosił Kierownika Zespołu kontrolującego o odczytanie protokołu kontroli. 

Radni żadnych pytań nie wnieśli. 

 Za przyjęciem „Sprawozdania z realizacji zadań i budżetu z zakresu pomocy 

społecznej za 2013r.” głosowało 15 radnych.  

  

Pkt 8. 

Pan Przewodniczący poinformował, że  na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 25 

marca  zostały omówione    wszystkie projekty uchwał. Ponieważ radni mają je przed sobą   

dlatego nie będzie ich odczytywał. 
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Pkt 8 „a” 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr L/402/2014   w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXIX/258/2012 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 15 listopada 2012r. w 

sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz określenia 

inkasentów i stawek za inkaso podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. 

     została podjęta  15głosami „za”  

Pkt 8 „b” 

   

 W głosowaniu jawnym uchwała Nr L/403/2014 w sprawie przystąpienia do 

opracowania Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Stąporków na lata 2014-2024. w 

sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Stąporków na 

lata 2014-2024.     została podjęta  15głosami „za” . 

Pkt 8 „c” 
  

W głosowaniu jawnym uchwała Nr L/404/2014 w sprawie ustalenia regulaminu 

korzystania z gminnego obiektu użyteczności publicznej, stadionu miejskiego przy ul. 

Marszałka Józefa Piłsudskiego 110 w Stąporkowie, została podjęta  15głosami „za” . 

Pkt 8 „d” 
  

    W głosowaniu jawnym uchwała Nr L/405/2014 w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Stąporków w 2014 roku. Została 

podjęta 14 głosami „za” i 1 głosem „przeciw” 

Pkt 8 „e” 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr L/406/2014 w sprawie określenia wymagań, jakie 

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami oraz 

prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, została podjęta  15głosami „za” . 

 

Pkt 8 „f” 
  
  

W głosowaniu jawnym uchwała Nr L/407/2014 w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Dyrektora Publicznego Przedszkola w Stąporkowie, została 

podjęta 5 głosami „za”, 9 głosami „wstrzymującymi się” – 1 radny nie brał 

udziału w głosowaniu. 

Pkt 8 „g” 

  

W głosowaniu jawnym uchwała Nr L/408/2014 w sprawie likwidacji Punktu 

Przedszkolnego przy Publicznym Przedszkolu w Stąporkowie, została 

podjęta 11 głosami „za”, 4 głosami „wstrzymującymi się”. 
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Pkt 8 „h” 

  

W głosowaniu jawnym uchwała Nr L/409/2014 w sprawie likwidacji Punktu 

Przedszkolnego w Odrowążu, została podjęta 14 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującymi się”. 

 

 Pkt 8 „i” 
 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr L/410/2014w  sprawie sprzedaży 

nieruchomości położonej w Stąporkowie stanowiącej własność Gminy 

Stąporków, , została podjęta 10 głosami „za”, 5 głosami „wstrzymującymi 

się”. 

 

Pkt 8 „j” 
 

 W głosowaniu jawnym uchwała Nr L/411/2014 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości położonej w Niekłaniu Wielkim stanowiącej własność Gminy 

Stąporków, została podjęta 15 głosami „za”, 

 

Pkt 8 „k” 

  

W głosowaniu jawnym uchwała Nr L/412/2014 w sprawie ustalania trybu 

udzielania dotacji oraz zakresu i trybu kontroli prawidłowości ich 

wykorzystania dla niepublicznych szkół i przedszkoli oraz innych form 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne lub inne 

niż jednostki samorządu terytorialnego , została podjęta 15 głosami „za”, 

 

Pkt 8 „l” 
  

W głosowaniu jawnym uchwała Nr L/413/2014 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości położonej w Draczowie stanowiącej własność Gminy 

Stąporków, została podjęta 15 głosami „za”, 

 

Pkt 8 „ł” 

  

  
 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr L/414/2014 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2014 – 2023, została podjęta 

15 głosami „za”. 
 

Pkt 8 „m”  
 

 W głosowaniu jawnym uchwała Nr L/415/2014 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Stąporków na 2014 rok. została podjęta 15 głosami „za”. 
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Pkt 8 „n” 
 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr L/416/2014 w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2015 roku. została podjęta 15 głosami 

„za”. 

 

Pkt 8 „o” 
 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr L/417/2014 w sprawie zmiany załącznika 

Nr 1 do uchwały Nr XXXV/302/2013 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 

27 marca 2013r. w sprawie określenia przystanków  komunikacyjnych na 

terenie gminy Stąporków, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina  Stąporków oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

została podjęta 15 głosami „za”. 
 

Pkt 8 „p” 
 

  

W głosowaniu jawnym uchwała Nr L/418/2014 zmieniająca uchwałę w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Uzależnień na rok 2014 została podjęta 10 głosami „za” i 5 głosami 

„przeciw” 

 

   

Pkt 9. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje udzielała Pani Burmistrz: 

Radnemu Dariuszowi Młodawskiemu -  na interpelacje złożone na piśmie odpowiedź 

zostanie udzielona na piśmie. 

Odnośnie sprzątania Stąporkowa – dostaliśmy dodatkowych pracowników i będzie 

piach z chodników posprzątany tak jak to powinno być. 

- śmieci w Lesie w Błaszkowie – interpelacja zostanie przekazana na Komendę Policji 

wraz z załącznikami.  Do ewentualnego sprawcy zostaną wystosowane odpowiednie 

pisma. 

- jeśli chodzi o inkasentów do poboru należności za odbiór śmieci – taka uchwała jest 

już przygotowana i miała być wprowadzona do dzisiejszego porządku obrad. Jednak 

po analizie okazuje się, że między innymi musiałyby być podniesione koszty poboru 

za śmieci, więc obciążylibyśmy wszystkich mieszkańców. Jeśli chodzi o kolejki przy 

kasie urzędu, po sołectwach są już wywieszone ogłoszenia, że wpłat można 

dokonywać w PKO BP gdzie nie pobierane są prowizje. Kolejki są, bo ludzie czekają 

na ostatnią chwilę. Ściągalność opłat za zeszły rok wyniosła 3,8%, w połowie kwietnia 

będziemy wiedzieli ile za I kwartał. 

- jeśli chodzi o przystanki – zostały one już pomalowane w tym tygodniu. 

Radnemu Mazurowi – zgłosi pracownikowi, natomiast jeśli chodzi o chodnik na dziś 

nie posiadamy środków a budżet jest już przyjęty. Jeśli będą jakieś oszczędności lub 

jeśli będziemy chcieli więcej pożyczyć, stwierdziła, że jest otwarta na rozmowy. 

Możemy siąść i zdecydować ile jeszcze pożyczamy, żebyśmy zrobili jeszcze więcej 

inwestycji. 
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Radnemu Wiśniewskiemu – szalet to koszt 260 tys. Jest to temat nie unikniony, tylko 

należy w pierwszej kolejności wykonać coś, co jest ważniejsze. Tojtoje najdłużej 

mogą stać 3 m-ce. 

Panu Przewodniczącemu odnośnie dowozu dzieci – rodzice dostali odpowiedź, ten 

temat będzie poruszony na spotkaniu z radnymi, gdyż będzie potrzebna zgoda Rady. 

Radnemu Kołodziejczykowi odnośnie wykupu mieszkań przy Przychodni w 

Błaszkowie – nie otrzymaliśmy odpowiedzi z powiatu. Pismo poszło latem w 

ubiegłym roku do Rady Powiatu, żeby rozpatrzyć prośbę Rady Miejskiej w 

Stąporkowie. Do dzisiaj nie ma odpowiedzi, dlatego wykonamy kserokopię dla Pana 

Radnego RP, że takie pisma poszły, z prośbą o interwencję. 

- wycinka drzew przy posesjach w Błaszkowie – poszło pismo do Zakładu 

Energetycznego – przyszła odpowiedź, że nie ma tragedii, ale będziemy 

interweniować. 

Pan Przewodniczący dodał, że jeśli chodzi o inkasentów za odpady, rozmawiali Panią 

Burmistrz wielokrotnie. Pani Skarbnik ma przygotować ile ludzi wpłaca w kasie, ile 

przez Internet, ile przez inne źródła. Jako Rada musimy siąść i porozmawiać, bo nie 

chciałby aby ucierpieli poprzez podniesienie stawki ci którzy wpłacają przez Internet 

lub inne źródła. 

Radny Rady Powiatu, Pan Wiesław Skowron – odnośnie dróg powiatowych – są brane 

pod uwagę trzy odcinki dróg. W materiałach na poniedziałkową sesję Rady Powiatu w 

załączniku do materiałów jest wykaz 22 dróg do remontu w powiecie. Są tam trzy 

odcinki dróg na terenie gminy Stąporków: Czarniecka Góra – Kozia Wola ( od drogi 

krajowej), Draczów i Niekłań. Te zadania drogowe nie zostały wpisane do budżetu 

Rady Powiatu. Tak jak powiedział, jest to plan który będzie w trakcie roku brany pod 

uwagę przez Zarząd Powiatu. Wyraził  swoją opinię, że te odcinki prawdopodobnie 

będą wykonane, bo Pani Skarbnik Powiatu otrzymała polecenie aby w budżecie 

znaleźć 3 mln. na te zadania. Ponieważ są wybory na jesieni więc jestem przekonany, 

że Zarząd Powiatu  wykona te odcinki. Nie dobrze jest, że te zadania drogowe robi się 

odcinkami i nie kończy się. Niemniej jednak dobrze że chociaż to się robi. 

Pani Burmistrz – wczoraj byłam na spotkaniu u Pana Starosty faktycznie w planie 

robót który został przesłany radnym powiatowym jest Draczów, ale udało mi się 

przekonać Zarząd, że trzeba dołożyć 200 m w Błotnicy.  

Należy jednak usiąść z sołtysami i radnymi i ustalić które drogi powiatowe w 

pierwszej kolejności należy współfinansować, a jest ich jeszcze sporo. 

  

Pkt 10. 

  

 W sprawach różnych głos zabierali: 

- sołtys z Lelitkowa – poprosił kolejny raz o pomoc w wykonaniu przez powiat 

udrożnienia rowu przy drodze powiatowej w Lelitkowie. 

Pani Burmistrz – odpowiedziała, że w planie gminnym jest modernizacja drogi 

gminnej. Wykona to  ZGKiM. Rowów przy drodze powiatowej nie może udrożnić. 

- Pani sołtys z Wólki Zychowej – spytała czy będzie robiona droga gminna  w Wólce 

Zychowej. 

Pani Burmistrz – odpowiedziała, że tak. 

Pani sołtys z Piasku – kiedy będzie woda w Piasku. 
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Pani Burmistrz odpowiedziała, że na pewno nie w tym roku.  Miał być robiony 

wodociąg w tym roku, ale czekamy na środki unijne. W gminie brakuje jeszcze 10,5 

km wodociągu. Mieliśmy w tym roku robić Włochów i Piasek, ale będzie złożony 

wniosek o środki unijne, a w tym roku będzie robiony najstarszy wodociąg w gminie 

jaki jest w Gosaniu. 

Następnie Pani Burmistrz poprosiła Panią sołtys, aby po sesji przyszła do jej gabinetu i 

porozmawiają o potrzebach sołectwa, bo sołtysa w Piasku nie było. Pani Czmoch jest 

dopiero wybrana. 

Pan sołtys z Niekłania Małego – odniósł się do ogłoszeń o dokonywaniu wpłat w 

banku, gdyż z nich nie wynika czy będzie kasa w Urzędzie, czy będzie zlikwidowana.  

Pani Burmistrz – odpowiedziała, że   zastanawiała się i rozważała likwidację kasy w 

urzędzie, ale faktycznie nadal to rozważa, bo tam gdzie jest kasa na pewno będzie 

punkt obsługi interesanta. Będziemy starali się dostosować do trzeciego tysiąclecia, 

żeby w urzędzie było biuro obsługi interesanta. 

Radny Marian Domagała – poprosił uczulić władze powiatu , aby prace związane z 

pozimowym łataniem dróg powiatowych  rozpoczęte zostały wcześniej, a nie tak jak w 

roku ubiegłym w czerwcu. 

  

Na zakończenie Pan Przewodniczący zasygnalizował, że do Rady Miejskiej wpłynęły 

pisma, które znajdować się będą w Biurze Rady aby radni zapoznali się z nimi: 

1. „MONAR” – aby przedłużyć umowę dzierżawy do 2023r.  bo chcą pozyskiwać 

środki na remont dachu – decyzje należy podjąć na najbliższej Komisji. 

2. Pana Roberta Pach – o nabycie działki w miejscowości  Gosań. 

3. Pismo od rodziców uczniów z Niekłania 

4. Pismo od Rady Rodziców SP Nr 1. – wpłynęło również do Pani Burmistrz ( na 

Komisję) 

5. Reg. Dyrektor Ochrony Środowiska odnośnie koryta rzeki, 

6. Pismo odnośnie śmieci spod cmentarza w Niekłaniu- wpłynęło również do 

Urzędu. 

7. Zaproszenie na sesję Rady Powiatu. 

8. Pismo dotyczące energii odnawialnej. 

  

Pkt 11. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący zamknął obrady sesji.  

Protokoł sporządziła                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                          Jacek Kołodziej 


